
PROTOKÓŁ NR 41/09

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 28 grudnia 2009 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kowarach.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00, a zakończyło – o 16:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Roman Kołodziej – Przewodniczący Komisji,

2. Genowefa Pohoska,

3. Zofia Ujma,

4. Tadeusz Cwynar,

5. Andrzej Machnica,

6. Henryk Płoński.

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Ewa Pędziwiatr. 

Zaproszone osoby:

7. Piepiora Janusz,

8. Jóźwicki Zdzisław,

9. Oleksy Mirosław,

10. Respondek Krzysztof,

11. Górecki Mirosław,

12. Nawalaniec Grażyna.

Porządek obrad:

1. Otwarcie zebrania.

2. Dyskusja zebranych o sposobie przekształcenia MSR.

3. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji i zebranych przywitał Przewodniczący P. Roman Kołodziej.

Ad. 2 Pan Kołodziej poprosił P. Burmistrza o bezpośrednie przekazywanie informacji o planowanej 

restrukturyzacji  w  MSR jak  i  w  pozostałych  jednostkach  strażackich  Radzie  Miejskiej.  Argumentem  dla 

powołania jednostki p/poż tylko dla Kowar, jest wystarczające zaopatrzenie w sprzęt i wykwalifikowanych 

pracowników  –  strażaków.  Podobną  opinię  wyrazili  przybyli  na  posiedzenie  strażacy  P.  Respondek  i  P. 

Oleksy.

P. Burmistrz wyliczając wyjazdy straży na przestrzeni trzech lat do gmin ościennych stwierdził, że obecnie jest 

na  etapie  rozmów  z  wójtami  i  burmistrzami  Mysłakowic,  Karpacza,  Podgórzyna,  czego  efektem ma być 

partycypacja w kosztach utrzymania Straży Pożarnej przez te gminy.

Pani  Skarbnik  oznajmiła,  że  najbardziej  optymalnym rozwiązaniem jest  poczekanie  do  czasu  aż  obecnie 
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pracującym w zastępstwie służby wojskowej strażakom wygaśnie umowa tej służby a będzie to w marcu 2010 

r. Pan Jóźwicki wspomniał, że OSP jako stowarzyszenie musi się samo rozwiązać.

Pan  Machnica  zaproponował  aby  popracować  nad  projektem  restrukturyzacji  we  wszystkich  trzech 

jednostkach tj. MSR OSP i PSP, stworzyć jedną jednostkę – dokładnie przeliczając koszty – zadeklarował się 

razem z P. Skarbnik popracować nad projektem. 

Po wielu uwagach ze strony wszystkich obecnych P. Burmistrz oznajmił, że na obecną chwilę nie znajdziemy 

żadnego złotego środka rozwiązującego problem. Całość należy odłożyć na czas późniejszy. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej nie podjęła żadnych wniosków na posiedzeniu, odkładając temat na 

czas późniejszy, kiedy P. Burmistrz będzie po rozmowach z włodarzami gmin ościennych. 

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Gospodarki Komunalnej
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